
Tisztelt Levegő Munkacsoport! 
 
Bizonyára tudjátok, hogy az elmúlt hétvégén a szabad verseny nagy prófétája, Kóka miniszter 
felfüggesztette a hétvégi kamionstopot. Régóta dédelgetett tervét megvalósítva szabad folyást 
engedett a közúti teherszállítás vasárnapi fejlődésének, és a szó szerinti dübörgésnek. (A Kossuth 
Rádió híradása szerint a felfüggesztése oka – tömören - az volt, hogy meleg van.) Lehet, hogy 
elkerülte a figyelmemet, de semmilyen tiltakozást nem hallottam e szemérmetlen döntés miatt. A 
„sima” környezetkárosításon túl, pl. a hétvégére kerékpártúrát szervező egyének meg csapatok 
sportolását tették tönkre azzal, hogy ráengedték az utakra a kamionokat, teherautókat. Ismétlem: 
szerintem a rendszerváltást követő idők legszemérmetlenebb, kifejezetten kultúrálatlan és 
gátlástalan politikusa Kóka. Semminemű pártpreferenciáim nincsenek (már), tehát előbbi 
megállapításomat csak és kizárólag etikai, környezetvédelmi, emberi meggondolások és 
tapasztalatok alapján tettem.  
 
Kérlek Benneteket, foglalkozzatok az üggyel. Biztos vagyok benne, hogy nem egyszeri alkalomnak 
szánták a „stoptalanságot”, ezért föl kell lépnünk az ilyen bűnözéssel szemben! Ideje lenne, hogy 
törvény garantálja a kötelező hétvégi kamionstopot, mégpedig úgy, hogy pitiáner lobbisták, még ha 
miniszteri székben is fészkelődnek, ne tudják negligálni a törvényt.  
 
Üdvözlettel:  
 
Fazekas Péter biciklista  
Kecskemét  
 
2006. július 14. 
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Egy újabb adalék: hétfőn (07. 07.) délután volt a Duna tévén egy riportfilm a szegedi kamionos 
találkozóról (2006. július közepén volt a találkozó), e műsor felét tisztán lobbyriportok tették ki, na 
minek is az érdekében? Természetesen a kamionstop megszüntetésére, ill. az éjszakai stop 
feloldására. Kóka barátunk a mennybe ment a feloldás miatt, úgy dicsérték, no nem igazán a 
sofőrök (ők pihennének inkább hétvégén), hanem az árufuvarozó szövetség vezetői. A riporter 
élénken bólogatott (semmi kérdés, mondjuk, vasárnapi közlekedők, biciklis gyerekek biztonságáról, 
környezetvédelmi szempontokról pedig még harangozni se hallott az ártatlan). Nagyon pesszimista 
vagyok.  
 
Üdvözlettel: 
Fazekas Péter  
 
2006. augusztus 7. 


